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Vastgestelde besluitenlijst 
 
Vastgestelde besluitenlijst van de vergadering 
van de commissie voor Mobiliteit en Financiën 
(MF) gehouden op vrijdag 6 juni 2014 
Klik hier voor het audioverslag 
 
Aanwezig 
Voorzitter: 
mw. drs. V.T.C. Slegers. 
(Plv.)leden: 
M. ten Harmsen van der Beek (VVD), ing. A.T. van Lopik (VVD), mw. mr. M.E. Tsoutsanis-
van der Koogh (VVD), mw. mr. C.J.M. Aarts-Engbers (CDA), A.A.W.G. Mulders (CDA), 
A.C.J.M. van Vught (CDA), mw. W.M.A. Arts (SP), M.P. Vissers (SP), H.F. van den Berg 
(PVV), mw. drs. P. van der Kammen (PVV), S.J.A.H. Smeulders MA (PvdA), S. Kutlu (D66), 
T.J.J. Bouwman (GroenLinks), W.A.A.M. van Overveld (50PLUS). 
Secretaris: 
J.W.L.M. Zwepink. 
Gedeputeerde(n): 
R.A.C. van Heugten. 
 
1.    Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 12.35 uur. De aangevulde agenda is akkoord. 
 
2.   Mededelingen en lijsten ingekomen stukken 
De voorzitter meldt de verhindering van dhr. Wijers (VVD) en van dhr. Van der Wel (PvdD). 
 
SP (mw. Arts): n.a.v. de Statenmededeling over de N69 de vraag of het overleg tussen 
gedeputeerde en college van b&w van Veldhoven nog tot bijzondere conclusies heeft geleid 
t.a.v. aansluiting van de N69.  
Gedeputeerde Van Heugten: b&w kan zich vinden in de juridische borging van deze aansluiting 
via een pro-actieve aanwijzing, mocht deze aansluiting als gevolg van ongelijktijdelijkheid niet 
passen. 
 
Gedeputeerde Van Heugten meldt een potentiële casus m.b.t. alternatieve inzet van middelen 
uit de immunisatieportefeuille, die vanwege het daarbij betrokken belang alleen in beslotenheid 
in het kader van beeldvorming aan de orde kan komen. Met een akkoord van de commissie zal 
i.a.m. voorzitter en secretaris hiervoor een geschikt worden gezocht. 
 
3.      Planning activiteiten 
3.A.1 Planning onderwerpen commissie 
Geen opmerkingen; akkoord. 
3.B.1 Planning beeldvormende activiteiten commissie 
De voorzitter concludeert na korte discussie de afspraak dat de fracties komende week richting 
secretaris kenbaar maken op welke wijze het thema ‘Beter benutten en gedragsbeïnvloeding’ 
voor het voetlicht te brengen: tijdens een beeldvormingsdag of via een apart werkbezoek. 
 
4.      Besluitenlijst en lijst toezeggingen 
4.A.1 Concept besluitenlijst 
Gedeputeerde Van Heugten: pag. 2, 6.A.2, de woorden ‘en de afspraken gemaakt aan de 
Alderstafel’ zijn weggevallen, graag toevoegen. 
De voorzitter concludeert dat het verslag met inachtneming van deze aanvulling is vastgesteld. 
4.B.1 Overzicht toezeggingen 
Geen opmerkingen; akkoord. 
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4.B.2 Overzicht moties 
Geen opmerkingen; akkoord. 
 
5       Oordeelsvorming 
A       Statenvoorstellen 
5.A.1 Voorjaarsnota 2014 (PS 47/14) 
De commissie acht op basis van uitgebreide gedachtewisseling het voorstel rijp voor behandeling 
door PS op 4 juli 2014, en is van oordeel dat bespreking van het onderwerp in PS als C-stuk 
dient te worden voortgezet. Punten van aandacht waarvoor nadrukkelijk aandacht is gevraagd 
zijn de landzijdige bereikbaarheid van Eindhoven Airport, provinciale financiering van de 
Maaslijn en financiering van onderhoud fietspaden via een versnelde werkgelegenheidsimpuls. 
Gedeputeerde Van Heugten heeft deze punten toegelicht en vragen daarover ter vergadering 
beantwoord. 
 
5.A.2 Financiële verordening (PS 35/14) 
De commissie is van oordeel dat het voorstel rijp is voor besluitvorming door Provinciale Staten 
tijdens de vergadering van 4 juli 2014, waarbij de bespreking van het onderwerp in PS dient te 
worden voortgezet (C-stuk). De fractie van D66 heeft aangegeven het voorstel niet rijp voor 
behandeling te vinden. De commissie ziet via een MvA de beantwoording tegemoet van de 
vragen van de PVV-fractie die tijdens de commissiebehandeling onbeantwoord zijn gebleven. 
 
6       Commissiebehandeling 
6.A.1 Inhaalverbod vrachtwagens in Brabant 
De commissie heeft op initiatief van dhr. Van den Berg (PVV) gesproken over het voorstel om 
de provincie een verbindende rol te laten vervullen ter bevordering van de doorstroming op de 
(volle) A58 en A67 d.m.v. innovatieve oplossingen op het gebied van ‘beter benutten’. De 
commissie onderschrijft zowel de verbindende (lobby)rol van de provincie als de toepassing van 
flexibele en innovatieve oplossingen i.k.v. beter benutten en daarmee het verkeersveiligheids-
belang. Wel plaatst de commissie vraagtekens bij de financiële haalbaarheid van plaatsing van 
(kostbare) matrixborden, hetgeen primair als een Rijksverantwoordelijkheid wordt gezien. 
Gedeputeerde Van Heugten: de prioriteit van het college ligt bij het streven naar tweemaal drie 
rijstroken. Matrixborden zijn niet de toekomst, en die ligt met name bij in-car systemen en in-
car projecten i.k.v. ‘beter benutten’.  
 
7.   Rondvraag 
Hiervan is geen gebruik gemaakt. 
 
8.   Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng, en sluit de vergadering om 14.35 uur. 
 
De Statencommissie voornoemd, 
de secretaris, 
 
J. W.L.M. Zwepink. 
 
 
 
 
Bijlagen: 

1. advies over Statenvoorstel ‘Voorjaarsnota 2014’ (PS 47/14); 
2. advies over Statenvoorstel ‘Financiële verordening’ (PS 35/14). 
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